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Protokół Nr 9/2025 

z obrad IX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

24 lutego 2025 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 r. o godz. 1100. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,459541,2025.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (nieobecny Tadeusz Adamczyk) 

1. Andrzej Boroniec 

2. Jolanta Dubiel – Świętek  

3. Krzysztof Dymon  

4. Michał Gaweł  

5. Sylwester Gaweł  

6. Wioletta Jedynak  

7. Stanisław Koziara 

8. Tomasz Koziara 

9. Emilia Misterka  

10. Paweł Moryl  

11. Piotr Polanowski  

12. Eugeniusz Wójtowicz  

13. Wiesław Wytrwał  

14. Tomasz Nowak uczestniczył w Sesji od pkt 4 porządku obrad.  

Krzysztof Gil - Wójt Gminy, 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu (stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3). 

  

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,459541,2025.html
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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Wytrwał otworzył IV Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów IX kadencji (2024-2029). Powitał zgromadzonych na sesji: wysoką Radę, Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sołtysów, Kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz Kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy. Powitał 

przybyłych gości: Tomasza Budyna – kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa w Dąbrowie Tarnowskiej oraz podinspektora Witolda Łopatę – 

pierwszego Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Dąbrowie Tarnowskiej. 

Poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał 

klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności i sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń 

do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych. Ustawowy skład 

rady to 15 radnych. Jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję?  

W związku z brakiem uwag, porządek został przyjęty i przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 30 grudnia 

2024 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2025 rok,  

b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Gręboszów środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku, 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa 

Małopolskiego na dofinansowanie nabycia oraz wypłaty odszkodowań za 

nieruchomości niezbędne do realizacji zadania inwestycyjnego pn.”Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 973 na terenie gminy Gręboszów na odcinku od 045 km 0+319,42 do 

odcinka 050 km 0+889,20”, 
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d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat 

nieruchomości oznaczonej jako działka 389 o pow. 0,52 ha położonej w miejscowości 

Ujście Jezuickie oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek rolnych mienia 

komunalnego Gminy Gręboszów na czas oznaczony do 3 lat oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy z dotychczasowym dzierżawcą. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.  

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z VIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 30 grudnia 2024 r.? Uwag nie zgłoszono. W związku z tym poddał przyjęcie 

protokołu pod głosowanie. Głosowało 14 radnych, 14 radnych było za. Protokół został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Zapytania i wnioski składali następujący 

radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

Eugeniusz Wójtowicz – zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu międzysesyjnym Wójta nic nie 

słyszał na temat drogi dojazdowej do pól w Borusowej w związku z tym wnioskował 

o przebudowę tej drogi. Wyjaśnił, że związane jest to z likwidacją drogi jaka powstała przy 

budowie stacji paliw. Rozmowy w tym temacie były prowadzone. Pytał czy jest coś w tym 

temacie robione, bo istniejąca tam droga nie nadaje się do przejazdu przez teraźniejsze maszyny 

rolnicze. 

Następnie prowadzący obrady oddał głos Tomaszowi Budynowi. 

Tomasz Budyn - kierownik Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Dąbrowie Tarnowskiej przedstawił informacje o bieżących zadaniach 

realizowanych przez agencję. Omówił temat płatności bezpośrednich, wypłat na działalność 

statutową KGW, bonu frekwencyjnego, identyfikacji i rejestracji zwierząt oraz działań 

premiowych. 
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Po czym Tomasz Nowak pytał czy są zmiany w rolnictwie jeśli chodzi o szkolenia bhp? Jeśli 

jest taki obowiązek dla rolników to czy agencja będzie organizowała te szkolenia? 

Tomasz Budyn odpowiedział, że na razie nie znamy szczegółów, cały czas czekamy na 

wytyczne, ma się to tyczyć tych gospodarstw w których zatrudnianie są osoby. 

Tomasz Nowak pytał jeszcze o szkolenia przy hodowli zwierząt. 

Tomasz Budyn wyjaśnił, że Ośrodki Doradztwa Rolniczego będą na bieżąco szklić rolników.  

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Witoldowi Łopacie, który powiedział, że jeśli są 

jakieś pytania dotyczące policji to chętnie odpowie. Poinformował też ,że w ostatnim czasie 

Wójtowi Gminy została przekazana analiza przestępczości oraz ocena pracy dąbrowskiej 

policji i jeśli będzie taka potrzeba to na którejś z kolejnych sesji chętnie tą analizę omówi. 

Po czym Krzysztof Gil – Wójt Gminy powiedział, że z tego miejsca chciałby podziękować za 

współpracę bieżącą i merytoryczną. Policjanci na każdym kroku są gotowi nieść pomoc 

obywatelom. Prewencja działa bardzo dobrze. Na ręce kierownika ARiMR złożył 

podziękowania za obsługę i pomoc naszym rolnikom. 

Ad.6. 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Emilia Misterka - Przewodnicząca Komisji 

Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej poinformowała, że 

członkowie tej komisji pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, 

poddawane pod obrady na dzisiejszej Sesji. 

Piotr Polanowski - Przewodniczący Komisji Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska poinformował, że członkowie tej komisji również 

pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, poddawane pod obrady na 

dzisiejszej Sesji. 

Eugeniusz Wójtowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie tej 

komisji także pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, poddawane 

pod obrady na dzisiejszej Sesji. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na rok 2025 a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za (Krzysztof Dymon nie brał udziału w głosowaniu- opuścił obrady). Imienny 

wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr IX/68/2025 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na rok 

2025 została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie Gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących fundusz 

sołecki w 2026 roku a Bożena Deshko- Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 12 radnych, 12 

radnych było za. (w głosowaniu nie brali udziału Emilia Misterka i Krzysztof Dymon – opuścili 

obrady). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała Nr IX/69/2025 w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie Gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących fundusz 

sołecki w 2026 roku została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

c) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Małopolskiego na dofinansowanie 

nabycia oraz wypłaty odszkodowań za nieruchomości niezbędne do realizacji zadania 

inwestycyjnego pn.”Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 973 na terenie gminy Gręboszów na 

odcinku od 045 km 0+319,42 do odcinka 050 km 0+889,20” a Grzegorz Dymon – Z-ca 

Kierownika Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 12 radnych, 12 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IX/70/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej dla Województwa Małopolskiego na dofinansowanie nabycia oraz 

wypłaty odszkodowań za nieruchomości niezbędne do realizacji zadania inwestycyjnego 

pn.”Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 973 na terenie gminy Gręboszów na odcinku od 045 

km 0+319,42 do odcinka 050 km 0+889,20” została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

d) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat nieruchomości oznaczonej jako 
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działka 389 o pow. 0,52 ha położonej w miejscowości Ujście Jezuickie oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy a Grzegorz Dymon Z-ca Kierownika Referatu 

Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalne przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały. Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 12 radnych, 12 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała Nr IX/71/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat nieruchomości oznaczonej jako działka 

389 o pow. 0,52 ha położonej w miejscowości Ujście Jezuickie oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

e) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działek rolnych mienia komunalnego Gminy Gręboszów 

na czas oznaczony do 3 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

z dotychczasowym dzierżawcą a Grzegorz Dymon – Z-ca Kierownika Referatu Budownictwa, 

Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IX/72/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy działek rolnych mienia komunalnego Gminy Gręboszów na czas 

oznaczony do 3 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

z dotychczasowym dzierżawcą została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

Ad.7. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych i tak: 

- jeśli chodzi o odcinek naszej drogi gminnej w Borusowej to odcinek ten jest przejezdny. Jest 

tam różnica terenów, ale została wykonana skarpa w taki sposób, że można tam dalej 

przejechać. Jeśli będą jeszcze jakieś sugestie w tej sprawie to możemy porozmawiać 

z właścicielem stacji benzynowej, aby poprawić standard tej drogi, jeśli rolnicy uważają, że jest 

za duży kąt i mają jakieś obiekcje w tym temacie. Można tam dosypać trochę materiału 

sypkiego i złagodzić ten kąt. Temat dojazdu do działek rolnych, które miały zostać bez dojazdu, 
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gdzie był szlaban. Dojazd ten jest prawnie zamknięty, bo dojazd jest i dojazd będzie. Takie 

stanowisko jest uzgodnione. 

Eugeniusz Wójtowicz powiedział, że jeżeli tam ma być przejazd no to on w tej chwili jest 

niemożliwy z takiej przyczyny, gdyż jest nawiezione ziemi na te grunty, które są wykupione 

przez stację paliw. Między działkami rolnymi a tą wysypką ziemi, która jest wysypana 100 

cm i jest może 50 cm odstępu od działki do tej ziemi. Nawet rowerem nie bardzo można tam 

przejechać, bo można pedałem uwadzić o tą ziemię.  

Krzysztof Gil - Wójt Gminy wyjaśnił jeszcze, że ten problem zjazdu z drogi wojewódzkiej 

przez naszą działkę jest załatwiony. Jeśli jest tam dalej problem to musimy to zobaczyć. 

Eugeniusz Wójtowicz zwrócił uwagę, że ta działka o które Wójt mówi jest na końcu tych 

wszystkich działek i droga jest potrzebna do samego końca a dalej tam jej nie ma. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy powiedział, że wszystko się zgadza, ale droga, o której Pan 

radny mówi nie ma działki drogowej. Tam jest droga przejazdowa. Zgodnie z ewidencją 

wyznaczona jest na gruntach prywatnych. Ten pierwszy fragment drogi jest załatwiony a dalej 

to musimy to opatrzyć, gdyż jeśli doga nie jest drogą gminną  to nasza jurysdykcja się 

kończy. Możemy właściciela poprosić, aby poprawił tam sytuację z przejezdnością, ale nie 

będziemy stroną w tej sytuacji jako gmina. 

Eugeniusz Wójtowicz dodał jeszcze, że jest możliwość poprawienia drogi gminnej, która jest, 

która istnieje i do większości działek z tego terenu jest ona dostępna. Jest jednak nizina koło 

tej drogi i wypadałoby ją trochę tam podsypać żeby był wjazd z drogi powiatowej na tą drogę 

gminną i wtedy byłby umożliwiony dojazd do tych pól.  

 Krzysztof Gil – Wójt Gminy jeszcze raz zaznaczył, że było to ustalone i przejazd ma być 

zachowany. Tam gdzie jest droga gminna to możemy interweniować. Dalej te działki są już 

pomiędzy rolnikami dogadywane. Przejazd tam musi zostać, bo takie jest prawo i nikt nie 

może tego zaorać i udawać, że tej drogi nie było. My nie jesteśmy jednak stroną bezpośrednio 

tego postępowania. Jeśli jest problem zgłoszony do nas to możemy jedynie pomóc. Jeszcze 

raz podkreślił, że przejazd tam będzie. 

Ad.8. 

W dyskusji udział wzięli: 

Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w  Krakowie w sprawie opinii dotyczącej prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 

Gręboszów. 
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Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczącego Rady Gminy zamknął IX 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie i udział 

w obradach.  

Sesja zakończyła się o godz. 1208. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:      Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska      Wiesław Wytrwał 

 


